
Verslag van de Algemene Ledenvergadering Seniorenvereniging Hilversum van 

18 november 2022. 

Aanwezig 59 leden en de bestuursleden Ineke van de Rotte (voorzitter), Andele 

Nauta, Helmi Duijvestein, Theo Veldkamp, Judith Kortland, Bertine van der Pluijm 

(notulen). 

1. Opening 

Ineke opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij leest traditioneel   

een gedicht voor. Ditmaal van Rutger Kopland. De bestuursleden stellen zich voor.  

2. Vaststellen agenda 

Ineke geeft een toelichting op de agenda. Els Brons was uitgenodigd om een 

toelichting te geven op de verhuizing van de bibliotheek. Helaas heeft zij wegens 

vakantie afgezegd. Daarvoor in de plaats komt Erik de Lange van Hilverzon een 

inleiding geven hoe je zo zuinig mogelijk kunt omgaan met energie. 

3. Verslag van de vorige ALV 

Er waren geen op-of aanmerkingen op het verslag van de vorige ALV. 

4. Stand van zaken stadsauto 

Ineke licht de notitie van de stad auto die bij de vergaderstukken zit toe. Op dit 

moment is de stadsauto niet kostendekkend en daarnaast zijn er ook nog 

onvoldoende chauffeurs. Het voorstel van het bestuur is om toch door te gaan, zoals 

in de notitie hierover verwoord. 

Een van de aanwezigen merkt op dat de stadsauto ook niet echt een noodzaak is 

voor de seniorenvereniging omdat de WMO ook voorziet in het vervoer van ouderen. 

Bertine licht toe dat het klopt dat de WMO ook vervoer regelt maar dat het vaak heel 

lang duurt voordat de beschikking komt om het vervoer te kunnen gebruiken. 

Daarover is contact geweest met het WMO-loket. Maar ook daar is te weinig 

personeel. Ook vinden de mensen die gebruik maken van de stadsauto het een fijne 

service van onze vereniging.  

Er wordt opgemerkt dat het bestuur nog eens duidelijk moet maken aan de leden 

waarvoor de stadsauto gebruikt kan worden. Niet alleen voor ritjes naar het 

ziekenhuis maar ook voor allerlei andere zaken zoals, bezoek vriendin, 

boodschappen doen etc. Die suggestie neemt het bestuur mee. 

Het werven van chauffeurs wordt bemoeilijkt omdat het een schakelauto is en geen 

automaat. Er wordt opgemerkt dat het zinvol is om te kijken of een volgende auto dan 

misschien wel een automaat wordt. Dit zou ook een leaseauto kunnen zijn. Dan zijn 

de kosten per maand duidelijk en hoef je minder te investeren. Ook dit is een goede 

suggestie. Bertine geeft aan dat het eerst duidelijk moet zijn of we doorgaan met de 

stadsauto voordat over een nieuwe auto nagedacht kan worden.  

Voorstel van bestuur is:  



De kostprijs per rit verhogen naar 3 euro. Goed monitoren of het aantal ritten 

toeneemt.  Op korte termijn nieuwe chauffeurs proberen te werven. En op de 

volgende ALV een beslissing nemen of we doorgaan met de stadsauto.  

De vergadering stemt unaniem in met het voortzetten van de stadsauto tot aan de 

volgende ALV in april/mei. 

5. Jaarplan ter voorbereiding aan 2023 

Het aantal leden neemt weer toe nu corona naar de achtergrond verdwijnt. De 

gemiddelde leeftijd is 79 jaar. In principe zijn wij heel tevreden met het aantal leden. 

We hoeven niet echt te groeien. Maar het zou fijn zijn als de vereniging de mensen 

die Senver niet kennen en thuis eenzaam zou kunnen bereiken Er zijn nog steeds 

mensen die nooit van Senver gehoord hebben. 

Er komen verschillende reacties en suggesties hoe je die mensen zou kunnen 

bereiken zoals: 

• Je eigen Senverblad doorgeven aan buren en vrienden 

• Folders verspreiden bij buurthuizen en dienstencentra 

• Meer posten op facebook 

• Folders in het Senverblad die door de leden doorgegeven kunnen worden. 

Kortom veel suggesties en het bestuur gaat hiermee aan de slag. Ook wil het bestuur 

de jongere senior bereiken. Dat zijn de mensen die zich willen en kunnen inzetten als 

vrijwilliger in de vereniging. 

Het jaarplan wordt verder doorgenomen en wordt goedgekeurd. 

6. Begroting 2023 

De penningmeester licht de begroting toe. De contributie voor 2023 wordt niet 

verhoogd, maar blijft gelijk aan die van 2022. 

Helmi geeft aan dat het eigen vermogen van Senver genoeg is om dit jaar weer eens 

een feest te geven voor alle leden. In principe hoeft de vereniging geen groot eigen 

vermogen te hebben.  

Er wordt een vraag gesteld over de hoogte van de inkomsten ten aanzien van het 

aantal leden. De penningmeester licht dit toe. (ik weet niet meer wat dit was?? IvdR) 

Er wordt een suggestie gedaan om eventueel subsidie te vragen aan de gemeente 

voor bepaalde doelen. Zoals het bestrijden van eenzaamheid. Ineke geeft aan dat we 

dit jaar subsidie hebben gekregen voor het uitvoeren van projecten voor de 

zomerschool.  

De begroting 2023 wordt goedgekeurd. 

7. Samenstelling bestuur 

Andele Nauta neemt afscheid van het bestuur. Persoonlijke omstandigheden zorgen 

ervoor dat hij onvoldoende tijd heeft om deel te blijven nemen aan het bestuur. Wel 

blijft hij onze juridische adviseur. Daar is het bestuur blij mee. 



Ineke bedankt Andele namens de leden voor zijn inzet in het bestuur. 

 

Het bestuur gaat op zoek naar een geschikte kandidaat om de vacature op te vullen. 

8. Rondvraag 

Els van Putten geeft aan dat er een rommelmarkt is in Lopes Dias. Dus wie 

belangstelling heeft is van harte welkom. 

Jan Vos vraagt aandacht voor de opera-en balletvoorstellingen in Filmtheater 

Hilversum. Je bent dan rechtstreeks verbonden met grote theaters in andere landen. 

Bij die prachtige voorstellingen maar dan zitten er maar weinig mensen. Dat is 

jammer want dan stoppen ze er misschien mee.  

Ineke komt nog even terug op de bibliotheek. Zij weet dat veel Senver-leden 

teleurgesteld zijn over de verhuizing van de bibliotheek en graag het gesprek had 

gevoerd met Els Brons. Ineke geeft aan dat Els Brons samen met de wethouder Erik 

van de Burg heeft toegezegd in het begin van het nieuwe jaar een toelichting te 

komen geven op de verhuizing van de bibliotheek. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Er volgt een korte pauze  

Onder voorzitterschap van Theo Veldkamp verzorgt Erik de Lange, medewerker van 

Hilverzon, een presentatie over hoe om te gaan met het bezuinigen op energie. 

Het was een zinvolle presentatie waar veel vragen werden gesteld en beantwoord. 

We drinken nog gezellig wat met elkaar met een lekker hapje erbij met dank aan de 

catering groep. 
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